



特別公布 考評局櫃台服務全面回復正常

考評局的櫃台服務於2020年5月4日(星期一)起全面回復正常，服務時間為星期一至五：早上8時30分至下午5時30分。此外，考評局各個評核中心會於5月至6月進行香港中學文憑考試的網上評卷，請瀏覽考評局網站查閱評核中心地址及開放時間。

考生及公眾人士亦可透過以下方法聯絡考評局或使用網上服務：

考試／服務	聯絡資料
公開考試資訊中心	*電話：3628 8860 電郵： dse@hkeaa.edu.hk
國際及專業考試	*電話：3628 8787 電郵： ie@hkeaa.edu.hk 網上報名： https://online.hkeaa.edu.hk/Portal/home.xhtml
評核中心	http://www.hkeaa.edu.hk/tc/about_hkeaa/offices/
考評局網上書店	https://online.hkeaa.edu.hk/Bookstore/faces/1_home.xhtml

—完—

日期：2020年4月29日

SPECIAL ANNOUNCEMENT HKEAA Counter Service Resumes

All counter services at the HKEAA will resume on 4 May 2020 (Monday). General office hours: Monday – Friday 8:30am - 5:30pm. Meanwhile, onscreen marking of the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination will be held in May and June 2020. Please visit the HKEAA website for the addresses and opening hours of the assessment centres.

Candidates and members of the public can also contact the HKEAA or use our online services with details as below:

Examinations/ Services	Contact Information
Public Examinations Information Centre	Tel : 3628 8860 Email : dse@hkeaa.edu.hk
International and Professional Examinations	Tel : 3628 8787 Email : ie@hkeaa.edu.hk Online registration: https://online.hkeaa.edu.hk/Portal/home.xhtml
Assessment Centres	http://www.hkeaa.edu.hk/en/about_hkeaa/offices/
HKEAA Online Bookstore	https://online.hkeaa.edu.hk/Bookstore/faces/1_home.xhtml

—End—

Date: 29 April 2020